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1. Finns det planer på att renovera entréerna? 

Ja, så fort ekonomin är stabil efter de större projekten (hissar och fönster). Då är även 

tanken att måla om och snygga till i trappuppgångarna. 

 

2. Råttor runt huset (främst bakgården) 

Styrelsen diskuterar åtgärder på kommande styrelsemöte. 

 

3. Ungdomar står ofta och röker och skräpar ner runt vårt hus. 

De boende som uppmärksammar detta ansvarar för att kontakta Skytteholmskolans 

rektor. 

 

 

 


